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Geacht college, 
 
Op vrijdag 9 oktober was de opening van de eerste afvalbalie in Hengelo. 
 

De PVV heeft hierover de volgende vragen? 

1. Wat is de reden geweest voor de invoering van de afvalbalie? 

 
2. Is het college van mening dat er minder zwerfafval gedumpt zal gaan worden, door 1 x per 3 

maand een afvalbalie in een wijk te plaatsen? 

Zo ja, waarop is deze mening gebaseerd?  

 

3. Is het college het met de PVV Hengelo eens, dat het meeste dumpafval bestaat uit restafval? 

Zo ja, waarom kan je bij de afvalbalie dan hoofdzakelijk afval kwijt, dat ook in de 

ondergrondse containers gedumpt kan worden of gratis weggebracht naar het milieupark 

aan de Wegtersweg en wat is dan de toegevoegde waarde van de afvalbalie? 

 

4. Bij PVV Hengelo is een melding binnengekomen dat een grote vaas niet ingeleverd kon 

worden bij de afvalbalie. Het advies was om de vaas in stukken te slaan en in de glascontainer 

gooien.  

Is het college het met de PVV eens, dat de afvalbalie juist groot glaswerk zou moeten 

innemen, omdat dit vaak naast de ondergrondse containers neergezet wordt en het 

onwenselijk is dat men groot glaswerk zelf stuk gaat slaan bij de glascontainer om vervolgens 

de scherven in de container te drukken? 

 

5. Wat zijn de kosten van de afvalbalie per jaar?  

 

6. Is het niet goedkoper het quotum gratis storten van 50 kilo terug te verhogen naar 100 kilo? 

 

7. Hoeveel mensen maken helemaal geen gebruik van het stortquotem van 50 kilo? 

 

8. Wat kost het de gemeente om de burger 25 kilo per jaar mee te laten nemen naar een 

volgend jaar, indien zij hun 50 kilo stortquotem niet hebben opgebruikt en dit nog over 

hebben? 

 

 

 



 

9.  Bij een aantal milieueilanden hangen camera’s.  

Hoeveel camera’s hangen er bij milieueilanden? 

Wat zijn de kosten per jaar van deze camera’s?  

Wat zijn de resultaten tot nu toe?  

Hoe groot is de pakkans? 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Petra Nijhuis 
Fractievertegenwoordiger PVV Hengelo 
 

 
Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 
 
 
 
 


